
价格标准

Booth Rate

*以上价格含住宿，不需要提供住宿的参展企业，展位费可享受 800元人民

币/标准展位或 800元人民币/18㎡光地展位优惠。

The above booth rate includes accommodation service. The exhibitor who needs no

accommodation will be given a discount of 800 RMB per Shell Scheme or 800RMB

per Space Only of 18m2.

*根据展商预订的展位数，主办方将提供当地五晚三星级及以上酒店住宿，

住宿标准为：一个标准展位提供一个标准间；36㎡特装展位提供两个标准间，

每增加 18㎡多提供一个标准间；每个参展企业总房间数不超过五间。

Organizers will provide 5-night 3-star or upper hotel rooms for free in Wenzhou

during Sep.26-29 to exhibitors: 1 twin room for each shell scheme company; 2 twin

rooms for each 36 ㎡ space only company，one extra standard room will be added for

each additional 18 ㎡; the total number of rooms is no more than 5.

展位规格/

Booth Types

原价/

Original price

市场/

Market Price

光地/

Space Only（≥36 m2）
580 RMB 280 RMB

标准展位/

Shell Scheme（9 ㎡）
5,800 RMB 2,800 RMB

精品展位/

Quality Booth（9㎡）
8,000 RMB 5,000 RMB


